
NAŠE PRVO TURISTIČNO SREČANJE NA RAKITNI

Prvi koraki obetajo
in združujejo

Zasnežena. z ledenimi svečami in prečudovitim zra-
kom nas je v prihajajočem se soncnem zatonu pričakala
Rakitna Hste predzadnje novemberske sobole. Nas in vse
tiste, lu so jim turistična prizadevaija blizu, so toplo
pozdravili tudi Rakilničani, starejši in mlajši, ki so tako
kot znajo, vedo in čutijo pripravili v sodelovanju s sve-
tom za razvoj turizma pri OK SZDL pravo, iskreno
turistično srečanje.

Že na vhodu v šolo, ki resnično predstavlja cenler
življenja, so udeležence pozdravili s pravimi domačimi
flancati in kapljico krepkega. Nova oskrbnica rakitniške
brunarice Metka Susman je predstavila s priložnostnim a
bogatim pogrinjkom svojo lično pCnudbo, ki jo kani v
bližnji pnhodnosti še popestriti *n obogatiti In korak dlje
lepa, skrbno pripravljena razstava tamkajšnjega polhar-
skega društva. Vse od polšjega bivanja do prekrasnih
izdelkov si je bilo moč ogledati. Na straneh na trofeje
društva in med obema razstavama še vpogled v prizade-
vanja in načrte turističnih delavcev Rakitne. Jesenske
podobe Rakitne ujete na platno domačina Veljka Toma-
na pa so zopet predstavljale posebno doživetje v sami
dvorani. Povsem polna je le-ta pričakala začetek priredi-
tve, ki so jo pričele mlade domače pevke z nam vsem
tako ljubo pesmijo Oj lepo je res na dcželi. Zbrane je
pozdravil v imenu sveta Maks Klanšek. Nekaj misli iz
njegovega nagovora objavljamo v okvirčku.

Sledila je podelitev Bajranskih osatov in Blagajan, ki
sta jih podelila glavna in odgovorna urednica Naše komu-
ne Janja Domitrovič in predsednik komisije za ocenjeva-
nje Alojz Dolničar. Žal pa Barjan^kega osata ni prevzela
KS Rudnik, Blagajno pa tudi niso prišli iskati Preserčani.
Vročena jim bosta kasneje. Predsednik mestne turistične
zveze Danilo Sbrizaj pa je vsem prejemnikom podaril še
monografijo Ljubljane. Tistega dne je bilo vreme pač
tako slabo, da se razglasitve Kmetije odprtih vrat spričo
oddaljenosti nista mogli udeležiti niti Antonija Kožuh iz
Črnega vrha, niti Silva Kraševec iz Sel nad Robom.
Krožnik z blagajno, ki naj bi v prihodnje predstavljala
turistični simbol naše občine ter »pravila« odprtih vrat
jima bosta vročeni naknadno.

Kakšna preteklost, sedanjost in prihodnost Rakitne so
nam v zbranih mislih predstavili domačini, (ako kot nam
je z izjemnim in tankočutnim posluhoifi obudil staro
slovensko pesem mešani pevski zbor, ki se je prav za to
slovesnost ponovno zbral skupaj. V imenu vseh navzočih
jim za ta lep glasbeni užitek velja še posebej čestitati z
željo, da tudi v prihodnje tako skrbno negujejo pesem.

Na povsem družabnem srečanju je bilo izrečenih toliko
vznesenih besed, zadovoljstva, še več pa načrtov, predlo-
gov in pobud, da lahko s prepričanjem in gotovostjo
zatrdimo, da bodo ti prvi skupni turistični koraki v
prihodnjosti poželi še več sadov pa najbrže tudi kakšno
»Blagajno«!


